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Írásbeli kérdés

Kövér László
Az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlés Házszabályáról szóló 46/1994 (DC. 30.) OGY Határozat 91 . § alapján
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Matolcsy György Úrnak,
Nemzetgazdasági miniszternek

„Állami kedvenc a CBA?”

címmel.

A kérdésre a választ írásban kérem .

A válaszadásra a miniszter úr bír hatáskörrel, hiszen a kereskedelempolitika kormányzat i
irányítása és szabályozása e miniszter feladatkörébe tartozik .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányszóvivő bejelentette, hogy 2014 . december 31-ig miniszteri engedélyhez kötik a
300 négyzetméternél nagyobb kereskedelmi egységek létesítését . Ezzel versenyelőnyt adnak a
meglevő kereskedelmi vállalkozásoknak és hálózatoknak új vállalkozók piacra lépésével és a
meglevő hálózatok bővítésével szemben .

A sajtóból azt is megtudhattuk, hogy az egyik kereskedelmi lánc (CBA) más kereskedelmi
láncok felvásárlására készül, és az állam tulajdonában levő Magyar Fejlesztési Bank ezt
hitelnyújtással támogatja.

Kérem válaszoljon az alábbi kérdésekre :

Mi a verseny ilyen korlátozásának törvényi alapja?

Összhangban van-e Ön szerint a verseny ilyen korlátozása, az egyik versenyz ő vállalkozás
állami megsegítése az Európai Unió Magyarországon is érvényes el ő írásaival?

Előnyös-e a magyar fogyasztónak, ha az állam ilyen típusú mesterséges beavatkozással
korlátozza a versenyt?
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Előnyös-e a magyar fogyasztónak, ha az állam mesterségesen kiszorítja a magyar piacró l
azokat a kiskereskedelmi láncokat, amelyek szerte Európában megbízható min őséget és
alacsony árszínvonalat biztosítanak?

Előnyös-e a magyar adófizetőnek, a magyar költségvetésnek, ha az állam korlátozza azokna k
a kereskedelmi láncoknak a térnyerését, amelyek szigorú számviteli szabályok szerin t
gazdálkodnak és fizetnek adót ?

Kinek előnyös, ha az állam a verseny mesterséges korlátozásával és állami hitellel támogatj a
annak a kereskedelmi láncnak a térnyerését, amely a sajtóhírek szerint a választási
kampányban a Fideszt támogatta? Tudja-e a kormány, hogy mennyit költött ez a cé g
közvetlenül politikai hirdetésekre, és mekkora összeggel támogatta a Fidesz választási
kampányát?

Budapest, 2011 . november 15 .

Tisztelettel :

dr. Vadai
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